



دهانات الطرق
Road Marking



 Techno_coats

 Technocoat

 Techno_coats

 Technocoats

Techno-coats.com

Road marking paints enjoy an enormous importance to clear up the road marks and delimit their tracks for drivers of vehicles besides reducing the rates of painful traffic accidents in both mains & side roads inside & outside cities.

One of the most important properties of the road paints is the ability to reflex light, and to be more stability and abrasion resistance on the roads yet prolong for longer period of times, without lacking their ability of being clear during the day and reflection during night as well as high resistance to sunlight (UV), rain, wind and dust.

Jazeera Paints endeavors to achieve the intensest levels of security and safety of road-goers and passer-by, as studies already have been conducted regarding colors in this catalog, in terms of vision and clarity in the changeable weather conditions of fog, dust and others on the pavements, detours and concrete barriers, etc.

لدهانات الطرق أهمية كبيرة في توضح معالم الطرق وتحديد مسارتها لقائدي المركبات، وبالتالي لا يخفى دورها في السلامة والأمان والتقليل من نسب الحوادث المؤللة على الطرق الرئيسية والفرعية داخل المدن وخارجها.

من أهم خصائص دهانات الطرق أن تعكس الضوء وتكون أكثر البالية. ومقاومة الحب على الطريق، ليستمر عدتها وامتد إلى فترة أطول دون فقدانها خصائص القدرة على الوضوح نهاراً والانعكاس ليلاً والمقاومة العالية لأشعة الشمس (الأشعة فوق البنفسجية) والأمطار والرياح والغبار.

وسعياً من دهانات الجزيرة لتحقيق أعلى مستويات الأمان والسلامة المرورية لمرتادي الطرق وعابرها، فقد تمت دراسة الألوان في هذا من حيث الروية والوضوح في الظروف الجوية الأهلية من الكتalog. الضباب والغبار والأمطار وغيرها على الأرصفة والتحویلات والحواجز الخرسانية... الخ

دهانات الطرق

Road Marking

A high quality two-component paint, solvent free, especially designed for all types of traffic line marking floors and most difficult places, resistant to abrasion and wear, based on the latest technology of road marking paints MMA, fast drying and highly durable, that maintains the sustainability of traffic marks, in addition to solar reflection property which decreases surface temperature.

الوصفة عمل على الحركة، حال من الدينات، مكون من مركبي، صمم تعمماً لجميع انواع علامات الطرق والأرضيات وفي أصعب الأماكن، مقاوم الاحتكاك والدولة، حتى على أحدث تقنيات عجلات الطرق وهو مركب MMA سريع الجفاف وعالي الثانه، مما يحافظ على ديمومة العلامات المرورية، بالإضافة إلى خاصية انعكاس اشعة الشمس مما يؤدي الإنخفاض درجة حرارة السطح



Black



White



Yellow



Blue



Red

Characteristics:

- Long life
- Long lasting glass beads retention.
- Excellent resistance to abrasion.
- Superior durability.
- Slip resistance properties when added (special aggregate).
- Suitable to use on hard wearing areas as bumps, U turns, bus stops, parking lots & speed slow down areas. Resistant to the effects of vehicle tires. Sun rays reflection which reduces surface temperature.
- Can be applied in several shapes. Excellent adhesion.
- Excellent resistance to UV and weather conditions.

الخصائص:

- عمر افتراضي طويل
- ثبات مديد للحسنات الزجاجية
- مقاومة ممتازة للاحتكاك
- خواص مقاومة العراق عند اضافة (special aggregate) مناسبة للاستخدام على الناطق عاليه الاحتكاك كالمبطبات ومناطق الدورات ومحواقيف الحافلات ومواقف السيارات واماكن تحقيق السرعة
- مقاومه لأثر إطارات المركبات
- يخفض درجة حرارة السطح لقدرته على عكس أشعة الشمس يمكن لطيفه باشكال متنوعة
- العماليه ممتازة
- مقاومة ممتازة للظروف الجوية والأشعة فوق البنفسجية